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Abstract (en)
[origin: US4389475A] An electrophotographic recording medium which consists essentially of an electrically conductive base and a
photosemiconductive double layer which comprises a first layer containing charge carrier-producing dyes, and a second layer containing one or
more compounds which are charge carrier-transporting when exposed to light, wherein the charge carrier-producing dyes are those of the general
formula <IMAGE> (I) where R1, R2, R3 and R4 are each hydrogen or a non-ionic substituent, X is the radical of a methyleneactive compound, or of
an aliphatic, cycloaliphatic, araliphatic, aromatic or heterocyclic amine or hydrazine, and Z is hydrogen, methyl or phenyl, and the production of this
recording medium.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft elektrophotographische Aufzeichnungsmaterialien im wesentlichen bestehend aus einem elektrisch leitfähigen Trägermaterial
und einer photohalbleitenden Doppelschicht aus einer ersten Ladungsträger erzeugende Farbstoffe enthaltenden Schicht und einer zweiten,
mindestens eine im Licht Ladungen transportierenden Verbindung aufweisenden Schicht, wobei die Ladungsträger erzeugenden Farbstoffe solche
der allgemeinen Formel <IMAGE> sind, in der R¹ bis R<4> Wasserstoff und/oder nichtionische Substituenten, =X Reste von methylenaktiven
Verbindungen, von aliphatischen, cycloaliphatischen, araliphatischen, aromatischen oder heterocyclischen Aminen oder Hydrazinen und Z
Wasserstoff, Methyl oder Phenyl bedeuten, sowie die Herstellung dieser Aufzeichnungsmaterialien und ihre Verwendung für reprographische
Zwecke.
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